
Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami, 
tj. od 25.02.2020 r. do 29.04.2020 r.

25 lutego uczestniczyłem w zebraniach wiejskich w Wysoczce i Tłukomach.

26  lutego  uczestniczyłem  wraz  z  przewodniczącym  Rady,  przewodniczącym  Komisji
Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych i  Pani  sekretarz  w spotkaniu  z  nowym opiekunem
świetlicy socjoterapeutycznej, gdzie zostaliśmy zapoznani z projektem regulaminu świetlicy oraz
koncepcją dotyczącą jej funkcjonowania.
Tego samego dnia brałem udział w zebraniu wiejskim sołectwa Rudna.

27 lutego brałem udział w posiedzeniu Zarządu ZM PRGOK.
Tego samego dnia brałem udział w zebraniu wiejskim w Młotkowie.

28 lutego brałem udział w zebraniu wiejskim w Mościskach.

29  lutego  byłem  w  Wyrzysku  na  promocji  książki  o  powiecie  wyrzyskim  autorstwa  Romana
Chwaliszewskiego, honorowego obywatela naszej gminy.
Tego samego dnia uczestniczyłem w uroczystości wręczenia nagród prezydenta Piły – Syriusze
2020.

2 marca uczestniczyłem w Poznaniu w konferencji dotyczącej wsparcia technicznego dla gmin w
zakresie  rewitalizacji,  tzw.  Rewitalizacja  2.0  w  Wielkopolsce.  Nowy  projekt  polega  na
wzmocnieniu zdolności gmin do programowania i wdrażania działań rewitalizacyjnych, zwłaszcza
w zakresie  dostępności  w  rewitalizacji,  zarządzania,  włączenia  społecznego,  wykorzystania
narzędzi  ustawowych  oraz  wypracowania  i  wdrożenia  systemu  monitorowania  rewitalizacji  w
gminach i na poziomie regionów. Wskazane moduły będą realizowane przy wsparciu ekspertów
zewnętrznych.  W  ramach  projektu  przewidywane  jest  również  prowadzenie  doradztwa
eksperckiego dla  gmin w formie indywidualnych konsultacji.  Projekt  jest  skierowany do gmin,
których programy rewitalizacji ujęte są w wykazie programów rewitalizacji UMWW. Celem tego
projektu jest udział w szeregu szkoleń dotyczących rewitalizacji, tak aby zdobyta wiedza przełożyła
się  na prace nad projektem rewitalizacji,  który nie  tylko zakłada zmianę wizerunku przestrzeni
publicznej,  ale  również działania w zakresie dziedzictwa kulturowego,  rozwoju mieszkalnictwa,
ożywienia gospodarczego, partycypacji społecznej i polityki społecznej. Program rewitalizacji dla
gminy Wysoka został przyjęty Uchwałą Nr XLII/212/2017 Rady Miasta i Gminy Wysoka z dnia 13
lipca 2017 roku. Jest to tak zwany Lokalny Program Rewitalizacji i zamierzenia w nim zawarte
będzie  można  realizować  do  końca  roku  2023.  Później  obowiązywać  będą  już  tylko  Gminne
Programy Rewitalizacji, opracowane na podstawie ustawy o rewitalizacji. Na dzień dzisiejszy nie
ma  zatem  potrzeby  aktualizowania  obecnego,  kończącego  się  programu,  ani  potrzeby
przystępowania  do  opracowywania  gminnego,  gdy  nie  ma  żadnych  form  dofinansowania  do
realizacji zadań w nich zawartych. 
Tego samego dnia uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Kijaszkowie.



3 marca podpisałem umowę w siedzibie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na odbiór
azbestu z terenu naszej gminy. 
Spotkałem  się  z  przedstawicielami  firmy  Oświecony,  celem  zapoznania  się  z  ofertą  na
kompleksowe  uniezależnienie  się  od  opłat  za  energię  elektryczną  poprzez  usytuowanie  paneli
fotowoltaicznych na obiektach gminnych.

4 marca uczestniczyłem w konferencji dotyczącej zarządzania oświatą w gminach w kontekście
oszczędności finansowych.
Tego samego dnia brałem udział w zebraniu wiejskim w Wysokiej Małej.

5 marca w siedzibie starosty pilskiego odbyła się telekonferencja z wojewodą wielkopolskim w
temacie działań rządu związanych z rozprzestrzenianiem się wirusa SARS-COV2.
Wieczorem uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Bądeczu.

6 marca brałem udział w posiedzeniu Zgromadzenia ZM PRGOK.
Wieczorem składałem życzenia Paniom z okazji  Dnia Kobiet  podczas koncertu trzech tenorów,
zorganizowanego przez Ośrodek Upowszechniania Kultury w Wysokiej.

7 marca brałem udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Bądecz i spotkaniu z okazji Dnia Kobiet
w Tłukomach.

9  marca  przedstawiciel  firmy  Geotrans,  zajmującej  się  rekultywacją  składowiska  odpadów  w
Wysokiej poinformował mnie o wznowieniu prac, które zamierza zakończyć w ciągu miesiąca –
dwóch. Oświadczył, że oczyszczone i osuszone ścieki będą wożone tylko z jednego miejsca, tj.
firmy  AQANET  z  Poznania.  O  wszczęciu  prac  poinformowałem  starostę  pilskiego  i
Wojewódzkiego Inspektora  Ochrony Środowiska  z  prośbą  o  kontrolę  procesu  rekultywacji.  Do
wzmożonych  oględzin  została  również  zobligowana  firma,  która  świadczy  dla  gminy  usługi
nadzoru nad tą inwestycją.
Wieczorem uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Wysokiej.

10  marca  w  siedzibie  starosty  pilskiego  odbyła  się  telekonferencja  z  wojewodą  w  związku  z
rozprzestrzenianiem się wirusa SARS-COV2.
Uczestniczyłem w spotkaniu  koła  Związku  Rencistów  i  Emerytów  w Wysokiej  z  okazji  Dnia
Kobiet.
Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Stare.

11 marca miało miejsce spotkanie z sołtysami z okazji ich święta, czyli Dnia Sołtysa.
Wraz z przewodniczącym Rady uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy Oświecony,
która  zajmuje  się  montażem  paneli  fotowoltaicznych,  a  koszt  tej  inwestycji  pokrywany  jest  z
oszczędności w rachunkach za energię elektryczną. Obecnie trwa inwentaryzacja naszych zasobów
oraz darmowa analiza ponoszonych wydatków. Celem jest  zredukowanie ponoszonych kosztów
poprzez zaktualizowanie danych przekazywanych grupie zakupowej do przetargu.

13 marca w siedzibie starosty pilskiego brałem udział w telekonferencji z wojewodą wielkopolskim
w temacie zapobiegania chorobie COVID-19.
Brałem udział w zebraniu wiejskim sołectwa Czajcze,  podczas którego to sołtys wycofał swoją
rezygnację z pełnienia powierzonej mu przez mieszkańców funkcji, co spotkało się z entuzjazmem i
gromkimi brawami obecnych na zebraniu.

30 marca i 27 kwietnia brałem udział w posiedzeniach Zarządu PRGOK. 



Od  13  marca  w  Polsce  obowiązywał  stan  zagrożenia  epidemicznego,  natomiast  od  20  marca
obowiązuje stan epidemii. W tym czasie podejmowałem działania, które miały na celu zapobieganie
rozprzestrzenianiu się  koronawirusa na naszym terenie.  Dlatego też zamknięte  zostały świetlice
wiejskie,  hale  sportowe i  orlik,  w dalszej  kolejności  parki,  siłownie  zewnętrzne i  place  zabaw.
Wykorzystane zostały tuby, przez które odtwarzany jest nasz hejnał do odtwarzania komunikatów
ostrzegawczych. Zamknięte zostało targowisko. 
W  momencie,  w  którym  noszenie  maseczek  miało  stać  się  obowiązkowe,  Ośrodek
Upowszechniania  Kultury  zainicjował  akcję  szycia  maseczek  przez  wolontariuszy.  Duże
podziękowania dla firmy Hjort Knudsen za cięcie materiału i dostarczenie 1000 maseczek od siebie.
Rozdaliśmy łącznie około 3000 tysięcy sztuk.
Rozwiązałem  połowę  kwoty  rezerwy  kryzysowej.  Środki  zostały  już  przeznaczone  na  zakup
materiału  na  maseczki  oraz  zakup  dodatkowych mikrofonów na  salę  sesyjną,  tak  aby  każdy z
radnych mógł korzystać z jednego.
Odbyło się jedno wspólne spotkanie z Panią kierownik MGOPS-u, kierownikiem posterunku policji
i komendantem oraz naczelnikiem OSP Wysoka, w sprawie ustalenia szczegółów postępowania,
zakresu  działań  i  podejmowanych  czynności  w  przypadku  rozprzestrzeniania  się  koronowirusa
wśród  mieszkańców  naszej  gminy.  Mogę  również  w  razie  potrzeby  skorzystać  z  wojsk
terytorialnych. 
Codziennie  monitorujemy  stan  ilościowy  osób  objętych  kwarantanną,  do  dnia  dzisiejszego  nie
stwierdzono przypadku zarażenia się SARS-COV2 na terenie naszej gminy.
Aby  zminimalizować  ryzyko  zarażenia  wśród  pracowników  Urzędu,  został  utworzony  punkt
przyjęć  interesantów na  pierwszym piętrze.  Spodziewając  się  zwiększonego  natężenia  powrotu
naszych  mieszkańców  na  święta  wielkanocne  zza  granicy,  a  co  za  tym  idzie  zwiększonego
potencjalnie zagrożenia,  chcąc uniknąć paraliżu urzędniczego, zamknąłem Urząd całkowicie dla
interesantów,  którzy  mogą  kontaktować  się  telefonicznie,  mailowo  i  poprzez  skrzynkę  przed
Urzędem  (dziękuję  za  pomysł  Panu  Przewodniczącemu  Rady).  Pracownicy  zostali  podzieleni
natomiast na dwie grupy, które nie mają kontaktować się ze sobą, tak aby ewentualną kwarantanną
nie byli objęci wszyscy urzędnicy.

Uczestniczyłem  w  szkoleniu  online  na  temat  tarczy  antykryzysowej,  zorganizowanym  przez
WOKISS.

Trwa równanie dróg gminnych, głównie ze środków funduszu sołeckiego.

Zakończona została budowa wiaty rekreacyjnej we wsi Mościska.

Podpisałem umowę z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska na usuwanie folii rolniczych
na  kwotę  73  500  zł.  Powinno  to  wystarczyć  na  odbiór  zadeklarowanych  w ankietach  jesienią
ubiegłego roku odpadów z działalności rolniczej.

Do  końca  zbliża  się  rekultywacja  składowiska  odpadów w Wysokiej.  Jeszcze  wiosną  zostanie
posiana trawa, a jesienią po ustabilizowaniu podłoża odbędą się nasadzenia drzew.

28 kwietnia rozwiozłem laptopy do szkół, celem użyczenia ich uczniom, którzy nie mogli korzystać
ze zdalnego nauczania z powodu ich braku. Zakupiliśmy łącznie 37 komputerów przenośnych ze
słuchawkami, a środki pochodziły z Programu Operacyjnego Cyfrowa Szkoła.
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